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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.8.2.2019 

 posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

 Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 24 czerwca 2019 roku.  

 

 

 Na stan 3 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 3 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Marcin Czekay. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir 

Hatalski. 

 

Przewodniczący Komisji – Marcin Czekay 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Olecka. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wnioski Komisji.  

                                         

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja  jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu  1 – Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działalność Burmistrza Olecka. 

 

Przewodniczący Komisji – Marcin Czekay 

poinformował, iż przed posiedzeniem komisji udał się obejrzeć przedmiotową drogę, która 

faktycznie jest w złym stanie technicznym. Koszt naprawy jej odcinka najprawdopodobniej 

wyniósłby ok. 15.000,00 zł. Zasadna byłaby jej naprawa, jednak potem powstałyby 

dodatkowe koszty utrzymania. Gmina zaproponowała rozwiązanie problemu, ale wiązałoby 

się to z wycinką drzew. 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

dodał, że mówiąc o drodze ma na myśli obiekt budowlany w myśl ustawy Prawo budowlane, 

czyli drogę urządzoną z infrastrukturą towarzyszącą. Jeśli jest mowa o użytkach 

geodezyjnych o nazwie droga, to wskazane na mapie tereny są oznaczone symbolem „dr”, ale 

jest to tylko ewidencja geodezyjna. 

Okazał na mapie przedmiotowe tereny, wskazując, iż skarżący ze swego terenu ma dostęp  

do drogi publicznej.  
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Przewodniczący Komisji – Marcin Czekay 

zaznaczył, iż ze skargi wynika, że skarżący roszczeniowo podchodzi do sprawy. W budżecie 

gminy nie ma środków na ten cel, poza tym dojazd do nieruchomości gmina zapewnia. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

reasumując powiedziała, że w centrum uwagi zawsze jest dobro interesanta, jednak zawsze 

należy wyważyć interes publiczny. Gdyby skarżący był pozbawiony jakiegokolwiek dojazdu  

do nieruchomości, gmina zobowiązana byłaby do jego wykonania. Jest spełniony obowiązek 

dostępu nieruchomości do drogi i nie musi to być dostęp z każdej strony. Stąd podtrzymuje 

wniosek, iż skarga jest bezzasadna. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Olecka uznając skargę za bezzasadną. 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 

 

Wniosków nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Komisji 

Marcin Czekay 

 


